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VRAGEN van GroenLinks van de heer H. Miedema betreffende extra geld voor groen

in krachtwijken.

(Binnengekomen:19 december 2008.)

Via de Tweede Kamerfractie van GroenLinks ontvingen wij het bericht dat op 9

december jl. een motie in de Tweede Kamer is aangenomen, waarin om extra geld

wordt gevraagd voor meer groen in de krachtwijken, ook wel Vogelaarwijken

genoemd. Het gaat om een bedrag van 6 miljoen euro, dat specifiek bedoeld is voor de

gemeenten met krachtwijken die nog niet in vergroening investeren. 

Volgens onze informatie is groen niet één van de thema’s waar in Groningen

maatregelen voor worden getroffen in de twee krachtwijken De Hoogte en

Korrewegwijk. Dit zou betekenen dat Groningen zeker aanspraak zou kunnen maken

op een deel van de 6 miljoen euro die hiervoor wordt uitgetrokken. Meer groen in de

stad is één van de doelstellingen uit de Groenstructuurvisie. In de wijken De Hoogte

en Korrewegwijk ligt ook voldoende groen dat opgeknapt, uitgebreid en/of met elkaar

verbonden moet worden (groenstrook langs het spoor, groenstrook langs

Bedumerweg, Molukkenplantsoen, ecologische verbinding langs Oosterhamrikkanaal,

etc.). 

Bovenstaande brengt ons tot de volgende vragen:

1) Is het College op de hoogte van de onlangs door de Tweede Kamer

aangenomen motie over extra geld voor vergroening krachtwijken?

2) Is het college van plan om aanspraak te gaan maken op een deel van de

bovengenoemde extra middelen? 

3) Is het College bereid om in samenwerking met bewoners van De Hoogte en de

Korrewegwijk plannen te ontwikkelen voor verbetering en/of uitbreiding van

het groen in beide wijken? 

4) Is het college het eens met de fractie van GroenLinks dat het realiseren van

extra groen in de krachtwijken goed past in het streven de duurzaamste stad

van Nederland te worden? 



Het college beantwoordt de vragen als volgt:

Groningen, 20 januari 2009.

Antwoord 1.

Ja, het ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij heeft ons hierover begin

januari dit jaar gebeld. Uit dit gesprek is gebleken dat wij aanspraak kunnen maken op

een bijdrage uit een incidenteel budget van 7,8 miljoen euro, dat is bestemd voor meer

groen in krachtwijken.

Antwoord 2.

Ja. Op dit moment is nog niet helder welke criteria er voor aanvragen zullen gelden en

op welke wijze een aanvraag kan worden ingediend. Op het moment dat dit duidelijk

is, zullen we in overleg met bewoners bepalen waarvoor een aanvraag kan worden

ingediend.

Antwoord 3.

Ja, zie 2.

Antwoord 4.

Ja. Een goed functionerend blauwgroen netwerk is een essentieel onderdeel van de

duurzame stad. De natuur vervult een belangrijke rol in het stedelijk leefmilieu. De

hoeveelheid, maar vooral ook de kwaliteit van het groen in de wijken speelt een grote

rol in de mate van welbevinden bij de bewoners. Bovendien speelt het groen een

belangrijke rol in de stedelijke waterhuishouding.
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